
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde i afd. Sønderby

Torsdag den 4. juli 2019

Tilstede var: Kirsten, Henrik, Britta, Jørgen, Puk, Hanne og Laurits

Fraværende: Annette

1. Havevandring

 De enkelte områder blev besigtiget, og forbedringspunkter noteret efter behov.

2.Diverse meddelelser ifm forkortet bestyrelsesmøde

 TV pakker er ikke som specificeret i tilbud, og ændringer er ikke varslet iht gældende 
aftaler. Kirsten sender input til Jørgen og Laurits, der tager affære.

 Et antal lejemål på torvet er udført med dobbeltstik fra starten, og skal have tilsluttet 
begge stik, da tv-stue/spiseplads har 2 ligeværdige indretningsmuligheder. Prisen er ca 
20000 kr, og bestyrelsen godkendte arbejdets igangsættelse.

 Det er ovenfra besluttet at udskifte varmemålere, og arbejdet er nu i gang, men 6-ugers 
varsel om adgang overholdes ikke overfor alle lejemål af DAB. Udskiftningen blev omtalt på
afdelingsmødet i januar.

 Henrik sørger for at igangsætte opsætning af Hjertestarter. 

o Status pr 20190708: Overdragelseskontrakt er indsendt, og elektriker (TS-

Gruppen) kontakter snarest Ejendomskontoret vedr det praktiske. Derefter hjælper 
Martin Pihl med registreringen på hjertestarter.dk 

3.Næste bestyrelsesmøde

  4. september kl 19


